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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 2)

Д-р Васил Тодоров, главен секретар на БТПП, взе участие като говорител в конференция, организирана от
Асоциацията на Европейските търговски палати, посветена на темата за разширяването на Европейския съюз.
Събитието събра представители на институциите на ЕС и бизнес общността в Европа - от ЕС, страните кандидатки
и потенциални кандидатки за членство. Целта на конференцията бе обсъждане на специф... 

Пламен Николов учи икономика във Виена, където живее 15 години. Професионалната му кариера е
разнообразна. Натрупал е опит в международни компании с различна дейност – лабораторно оборудване, фирма
за внос на памук, италианска компания за офис мебели, бизнес с търговия на най-добрите брандове чай и кафе.
От 2015 година е в етеричномасления бранш. Управлява дестилерии "Есетере" в град Добрич и "Тер... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

IT секторът нараства с умерени темпове и ще продължи да расте през следващите години. Какви са тенденциите
за развитие в сферата, какво отличава IT професията в сравнение с други и как доброто образование повишава
шансовете за успех в технологичния свят, разказва Екатерина Темелкова, изпълнителен директор на СофтУни –
водеща образователна организация у нас, която предлага качествено, достъпно и пр... 

За излизането от него е нужен диалог относно глобалната търговска системаСтремежът за международна
отвореност към търговията и капиталовите потоци винаги е бил елитистки проект, но обикновено с огромни ползи
за вътрешния потребител и за бедните страни, които се развиват като държат сметка за чуждестранното търсене.
Но голямата финансова криза от 2008 г. унищожи доверието в елитите. Една непосредст... 

Заглавие: БТПП участва в Конференция на Асоциацията на Европейските търговски палати за разширяването
на Европейския съюз
Дата: 22.03.2024 11:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Пламен Николов: Не трябва да оставаме доставчици на суровина
Дата: 23.03.2024 08:30
Медия: Мениджър

Заглавие: IT секторът – индустрията с най-голям потенциал за растеж в България
Дата: 25.03.2024 09:00
Медия: Мениджър

Заглавие: Протекционизмът създава порочен кръг
Дата: 24.03.2024 18:45
Медия: Инвестор.БГ

https://www.bcci.bg/news/20152
https://manager.bg/events/vi-godishen-forum-otgovorno-proizvodstvo-i-targovia/plamen-nikolov-ne-trabva-da-ostavame-dostavchici-na-surovina
https://manager.bg/%D1%82%D0%B5%D1%85%D0%BD%D0%BE%D0%BB%D0%BE%D0%B3%D0%B8%D0%B8/it-sektorat-industriata-s-nai-golam-potencial-za-rastez-v-balgaria
https://www.investor.bg/a/516-politika/391324-protektsionizmat-sazdava-porochen-krag


Работодателите оцениха като осезаема промяната към прозрачност, ефективност, диалогичност и липса на
фаворитизъм Кметът на София Васил Терзиев и заместник-кметът Иван Василев се срещнаха с работодателските
организации в България.Васил Терзиев заявяви, че и той, и екипът му се борят да няма фаворитизъм за нито една
фирма в нито една сфера. "Целта ни е еднаква рамка за всички. Ако правилата са лоши,... 

България е добро място за инвестиции и правене на бизнес. Това заяви министърът на икономиката и
индустрията Богдан Богданов по време на първата копка на изцяло нов завод на Schneider Electric, който ще бъде
построен край Пловдив в "Тракия икономическа зона". Инвестицията е за над 107 млн. лв. и 110 нови работни
места.България е стратегическа за производството на френската компания, изтъкнаха по в... 

Кой би предсказал каква ще е цената на електроенергията на 1 юли т. г., когато битовите потребители излизат на
либерализирания пазар? Това попита президентът на КТ "Подкрепа" Димитър Манолов в интервю пред БНР.
"Депутати и политици обичат приказките на едро. Връщаме се към политическото говорене, щото в политиката
винаги се говори с нещо, което се определя като полуистина.Така че, това което говор... 

"Зимата внасяме ток от Сърбия, който се произвежда с нашите въглища. Само че Сърбия не плащат въглеродни
емисии, защото не са в ЕС и затова може да ни предложат такава, ниска, цена, а ние плащаме за "пържен вятър".
Те ни пращат този ток, които на тях им е излишен, а когато на тях им трябва, такова време ще дойде, тези
излишъци няма да ги има, а и на нас тогава ще ни трябва ток. И тогава киселите г... 

"Бобов дол" отново спря работа - централата не работеше и предишния уикенд. Работещи в дружеството казаха, че
от началото на месеца вървят усилени планирани ремонти. Освен това централата спира и заради ниски борсови
цени на електроенергията и реагира на съответната борсова ситуация, предаде БНР. От началото на март върви
ремонт на един от блоковете, ремонтът ще продължи 4 месеца. Планира се и цял... 

Стабилна ли е финансово България и какво става с инвестициите Стабилна ли е финансово България и какво
става с инвестициите? През януари 2024 г. текущата сметка на България е на малък дефицит от 3,6 млн. евро,
търговският дефицит е в размер на 488,6 млн. евро, Това показват актуални данни на БНБ за платежния ни
баланс, пояснява Нова тв. Балансът по текущата и капиталова сметка на България през яну... 

Заглавие: Васил Терзиев представи управленските си принципи пред работодателските организации
Дата: 22.03.2024 20:21
Медия: Столична община

Заглавие: Нов завод за 107 милиона до Пловдив търси 110 работници
Дата: 23.03.2024 10:54
Медия: Фокус

Заглавие: Асен Василев лови души с този ход, иде финансов мор за българите
Дата: 24.03.2024 20:02
Медия: БГ вест

Заглавие: Димитър Манолов: Внасяме ток от Сърбия, произведен от наши въглища. Без него киселите гъзари от
София няма да има с какво да си зареждат телефоните
Дата: 24.03.2024 16:39
Медия: WOW Media

Заглавие: ТЕЦ "Бобов дол" отново спря работа
Дата: 24.03.2024 14:21
Медия: Струма

Заглавие: Стабилна ли е финансово България и какво става с инвестициите
Дата: 24.03.2024 13:33
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Китайският ребус и трудните времена за глобалната търговия

https://www.sofia.bg/w/%D0%92%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB-%D0%A2%D0%B5%D1%80%D0%B7%D0%B8%D0%B5%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B8-%D1%83%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%BD%D1%86
https://www.focus-news.net/novini/regioni/Nov-zavod-za-107-miliona-do-Plovdiv-tursi-110-rabotnici-2051259
https://bgvest.eu/1055913/
https://wow-media.bg/2024/03/24/%D0%B4%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%BB%D0%BE%D0%B2-%D0%B2%D0%BD%D0%B0%D1%81%D1%8F%D0%BC%D0%B5-%D1%82%D0%BE%D0%BA-%D0%BE%D1%82-%D1%81%D1%8A%D1%80%D0%B1%D0%B8%D1%8F/
https://www.struma.com/obshtestvo/tec-bobov-dol-otnovo-sprya-rabota_217407/
https://www.flashnews.bg/stabilna-li-e-finansovo-balgariya-i-kakvo-stava-s-investitsiite/
https://bglobal.bg/110363-%D0%9A%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%B9%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D1%80%D0%B5%D0%B1%D1%83%D1%81-%D0%B8-%D1%82%D1%80%D1%83%D0%B4%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2%D1%80%D0%B5%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B3%D0%BB%D0%BE%D0%B1%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%82%D1%8A%D1%80%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%8F


Промишленият свръхкапацитет на азиатската страна е проблем, който няма да се разреши скороБТАОбщинската
администрация в Шънчжън, големият метрополис в Южен Китай, в който е концентрирана по-голямата част от
технологичните компании в азиатската страна, представи план за разширяване на износа на автомобили. "Тази
инициатива цели да засили опасенията на Запада за бъдещето на собствената му промишлено... 

За биологичните часовници и мястото на един български стартъп на световната сцена на иновациите в
епигенетиката вижте какво сподели съоснователката на EPIX.AI пред Economy.bgПроф. Милена Георгиева е
професор по молекулярна биология, редактор и рецензент на множество научни списания и журнали,
предприемач и не на последно място твърд привърженик на идеята, че доброто здраве и дълголетието са
основн... 

Кой би предсказал каква ще е цената на електроенергията на 1 юли т. г., когато битовите потребители излизат на
либерализирания пазар? Това попита президентът на КТ "Подкрепа" Димитър Манолов в интервю пред БНР.
"Депутати и политици обичат приказките на едро. Връщаме се към политическото говорене, щото в политиката
винаги се говори с нещо, което се определя като полуистина. Така че, това което гово... 

През януари 2024 г. текущата сметка на България е на малък дефицит от 3,6 млн. евро, търговският дефицит е в
размер на 488,6 млн. евро, а преките чуждестранни инвестиции се повишават със 111,6 млн. евро. Това показват
актуални данни на БНБ за платежния ни баланс. Балансът по текущата и капиталова сметка на България през
януари е положителен и в размер на 42,1 млн. евро спрямо дефицит за 224,8 млн.... 

Селскостопанските протести, които разтърсиха Европа през последните месеци, разкриват трудностите при
определянето на бъдещето на селското стопанство на нашия континент. Европейският земеделски модел е в
задънена улица, пише alternatives-economiques.fr… През 1962 г., когато беше въведена Общата селскостопанска
политика (ОСП), целите бяха ясни: да се произвежда повече, за да се гарантира продоволст... 

Банковите сейфове за съхранение на пари и други ценности са на изчерпване. Истински късмет е, ако човек успее
да се вреди за някоя малка касетка в трезора на банка. Дефицит има във всички големи градове. "Нямаме
свободни, проверявайте регулярно" - това е най-честият отговор на банковите служители на въпрос за наемане на
банков сейф. Големият бум в наемането на касети в трезорите дойде по време на ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Дата: 25.03.2024 08:25
Медия: BGlobal

Заглавие: Проф. Милена Георгиева: Персонализираните решения са ключът към неостаряването
Дата: 25.03.2024 09:06
Медия: Economy

Заглавие: Димитър Манолов: Внасяме ток от Сърбия, произведен от наши въглища – Бизнес
Дата: 25.03.2024 09:03
Медия: Informiran.net

Заглавие: Само 111 млн.евро чужди инвестиции, януари
Дата: 25.03.2024 11:10
Медия: Economynews

Заглавие: Дойде часът на истината за европейското селско стопанство
Дата: 25.03.2024 11:33
Медия: Икономически живот

Заглавие: "Бурканбанк" възкръсва: Напълнихме сейфовете с кеш и злато
Дата: 25.03.2024 11:33
Медия: Блиц

https://www.economy.bg/science/view/58063/Prof-Milena-Georgieva-Personaliziranite-resheniya-sa-kljuchyt-kym-neostaryavaneto
https://www.informiran.net/%D0%B4%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%BB%D0%BE%D0%B2-%D0%B2%D0%BD%D0%B0%D1%81%D1%8F%D0%BC%D0%B5-%D1%82%D0%BE%D0%BA-%D0%BE%D1%82-%D1%81%D1%8A%D1%80%D0%B1%D0%B8%D1%8F/
http://www.economynews.bg/%D1%81%D0%B0%D0%BC%D0%BE-111-%D0%BC%D0%BB%D0%BD%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE-%D1%87%D1%83%D0%B6%D0%B4%D0%B8-%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8%D0%B8-%D1%8F%D0%BD%D1%83%D0%B0%D1%80%D0%B8-news111975.html
https://ikj.bg/novini/doyde-chasat-na-istinata-za-evropeyskoto-selsko-stopanstvo/
https://blitz.bg/ikonomika/burkanbank-vzkrsva-naplnikhme-seyfovete-s-kesh-i-zlato_news1009156.html


Стартира набирането на проектопредложения по третата покана по програма STAGE за финансиране на
подготовка на малки и средни предприятия (МСП) за инвестиции, водещи до устойчиво развитие. Целта е МПС да
получат безвъзмездна финансова помощ за привличане на частни инвестиции, с които да финансират плановете
си за преход към устойчиви начини на работа. 

"От популизма сега уловени души няма, пред урните са 30-40% от населението" "Зимата внасяме ток от Сърбия,
който се произвежда с нашите въглища. Само че Сърбия не плащат въглеродни емисии, защото не са в ЕС и
затова може да ни предложат такава, ниска, цена, а ние плащаме за "пържен вятър". Те ни пращат този ток, които
на тях им е излишен, а когато на тях им трябва, такова време ще дойде, тези изли... 

6% от икономически активните жители на община Дупница са без работа, сочат данните от Бюрото по труда към
края на февруари. В община Бобов дол нивото на безработица е 6,4%, в Сапарева баня – 5,8%, в Рила – 8,9%, в
Кочериново – 6,9%, в Бобошево – 7,5%. Броят на новорегистрираните безработни през месец февруари 2024 г. за
Дирекция "Бюро по труда" - Дупница е 198. Общо започнали работа през месеца са... 

Правителството одобри промени в Правилника за прилагане на Закона за насърчаване на заетостта. Основната
цел на измененията е да се подобрят предоставяните от бюрата по труда услуги чрез повишаване на
ефективността на процедурите за подбор и наемане на безработни и облекчаване на условията за повишаване на
тяхната квалификация. С новите разпоредби се регламентират критериите за прилагане на новата... 

В 42 общини у нас над 50% от заетите работят в общински предприятия и фирми В цели 224 общини през 2022 г.
общественият сектор осигурява по-висока средна заплата от частния въпреки догонването на национално ниво
през последните години. Още повече, в 42 общини той създава повече от половината заетост. Това свива
конкуренцията, състоянието на пазара на труда и потенциала за растеж и частни инвестици... 

На държавна работа получаваме повече, отколкото от частниците. Такава е настоящата реалност, се оказва от
анализ на Института за пазарна икономика (ИПИ). В цели 224 общини през 2022 г. общественият сектор е
осигурявал по-висока средна заплата от частния, въпреки догонването на национално ниво през последните
години. А в 42 общини той създава повече от половината заетост. Това свива конкуренцията, ... 

Заглавие: Отворена е нова покана по програма STAGE за проекти за преход към устойчиво развитие на МСП
Дата: 25.03.2024 10:41
Медия: Industry Info

Заглавие: Димитър Манолов: Внасяме ток от Сърбия, произведен от наши въглища
Дата: 24.03.2024 18:04
Медия: Днес+

Заглавие: 6% от активните дупничани са без работа
Дата: 24.03.2024 11:21
Медия: Dupnicanews.eu

Заглавие: Законови промени ще насърчават заетостта при младежи и трайно безработни
Дата: 24.03.2024 08:36
Медия: Радио Велико Търново

Заглавие: Държавата плаща по-високи заплати от частния сектор
Дата: 24.03.2024 15:49
Медия: Флагман.бг

Заглавие: Пълна промяна!: На държавна работа получаваме повече, отколкото от частниците
Дата: 25.03.2024 09:52
Медия: SafeNews.bg

Заглавие: Надмощието на обществения сектор на пазара на труда в много региони се засилва
Дата: 25.03.2024 07:04
Медия: Списание Enterprise

https://industryinfo.bg/article/32831-otvorena-e-nova-pokana-po-programa-stage-za-proekti-za-prehod-kam-ustoychivo-razvitie-na-msp
https://dnesplus.bg/izbrano/dimitar-manolov-vnasyame-tok-ot-sarbia-proizveden-ot-nashi-vaglishta_1151810
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http://radiovelikotarnovo.com/%D0%B7%D0%B0%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D1%89%D0%B5-%D0%BD%D0%B0%D1%81%D1%8A%D1%80%D1%87%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%B7%D0%B0%D0%B5%D1%82%D0%BE/
https://www.flagman.bg/article/284946
https://safenews.bg/palna-promyana-na-darzhavna-rabota-poluchavame-poveche-otkolkoto-ot-chastniczite/
https://enterprise.bg/econimics-and-business/nadmoshtieto-na-obshtestveniya-sektor-na-pazara-na-truda-v-mnogo-regioni-se-zasilva


В 224 общини през 2022 г. общественият сектор осигурява по-висока средна заплата от частния, въпреки
догонването на национално ниво през последните години. Още повече, в 42 общини той създава повече от
половината заетост. Това свива конкуренцията, състоянието на пазара на труда и потенциала за растеж и частни
инвестиции в много общини. Най-висок е броят на работещите в обществения сектор в столица... 

Агенцията по заетостта е в пълна готовност, разполагаме с добро осигуряване на средства от европейските
фондове, така че хората, които ще останат без работа и бъдат регистрирани в бюрото по труда, да получат своя
индивидуален план за кариерно развитие. Това стана ясно от думите на социалния министър в оставка Иванка
Шалапатова за съкращения в ТЕЦ "Контур Глобул Марица изток 3". Шалапатова съобщи, ... 

Нова платформа за бърза връзка студент-работодател, ще заработи в Тракийския университет. Затова се
договориха ректорът проф. д-р Добри Ярков и Кристиян Райчев, Управител на фирмата, създала системата. Чрез
нея ще се подпомагат едновременно както студентите за тяхното кариерно развитие, така и бизнеса за по-
успешно откриване на специалисти и сформиране на добри екипи. Платформата www.kadri.bg ще с... 

Снимка Pixabay Започна набирането на кадри за предстоящия летен сезон. В Бургас на първата трудова борса за
2024 година преди лятото се включиха десетки работодатели, които спешно трябва да запълнят липсата на
служители в туристическия сектор. Най-осезаемо се търси персонал за ресторантите в хотелските комплекси от
Обзор до Приморско. "Наемането на готвачите е предизвикателството този сезон. Няма ... 

Неползван годишен отпуск не може да се компенсира с париПреди началото на активния отпускарски сезон, който
ще започне още от май заради множеството празници, е добре да знаем какви права имаме при ползването на
отпуск. Всички видове отпуск са уредени в Кодекса на труда. Платен годишен отпуск Всеки работник има право на
платен годишен отпуск. За да го ползва, трябва да има поне 4 месеца трудов ста... 

Предлаганите свободни работни места на трудовия пазар в пернишко през изминалата седмица намаляха
незначително, след като през предходната се увеличиха. В момента те са 99. За съжаление, намаляха и
предлаганите свободни места за безработни с висше образование, макар и само с 2 и те станаха 8. И през
изминалата седмица остана актуално предложението за работа на 10 общи работници за Радомир, на коит... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 16)

Заглавие: Бюрата по труда ще предлагат ''план за кариерно развитие'' на миньорите от ТЕЦ-овете ''Марица
Изток''
Дата: 25.03.2024 10:10
Медия: OFFNews

Заглавие: KADRI.BG свързва студенти с работодатели
Дата: 25.03.2024 10:09
Медия: Телевизия Стара Загора

Заглавие: Българин завърнал се от Англия е готов да работи за 1500 лева заплата
Дата: 25.03.2024 09:46
Медия: Petel.bg

Заглавие: Кой има право на повече дни отпуск?
Дата: 25.03.2024 09:02
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: Свободните работни места на трудовия пазар в региона отново намаляха
Дата: 25.03.2024 10:02
Медия: Днес и Утре

Заглавие: Китайският ребус и трудните времена за глобалната търговия
Дата: 24.03.2024 18:00
Медия: Мениджър
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https://manager.bg/%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81/kitaiskiat-rebus-i-trudnite-vremena-za-globalnata-targovia


Общинската администрация в Шънчжън, големият метрополис в Южен Китай, в който е концентрирана по-
голямата част от технологичните компании в азиатската страна, представи план за разширяване на износа на
автомобили. "Тази инициатива цели да засили опасенията на Запада за бъдещето на собствената му
промишленост", пише в."Файненшъл таймс", цитиран от БТА. Властите обявиха 24 мерки, сред които субсидии... 

Център по корейски език и култура беше открит във Великотърновския университет "Св. св. Кирил и Методий". В
присъствието на студенти, изучаващи корейски език и култура, ректорът проф. д-р Димитър Димитров и
извънредният и пълномощен посланик на Република Корея Н. Пр. г-н Джонгин Бе прерязаха лентата на модерния
център. Той е изграден с подкрепата на посолството на Република Корея у нас и Калин Дам... 

България установява дипломатически отношения с Белгия година след Освобождението. Повече от век по-късно
двете държави са партньори в ЕС и съюзници в НАТО. Заедно членуват в ООН, Световната търговска организация
и Международния валутен фонд. Подкрепя ли Белгия пълноправното членство на България в Шенген, какви
инвестиции планират белгийските компании у нас и каква е позицията на Белгия за глобалн... 

56-годишният Ричард и съпругата му Жаклин Уорнок, 54-годишна от Шотландия, за кратко станаха по-богати с
милиони лири поради злощастна банкова грешка. Двойката има инвестиционни сметки при Abrdn, открити преди 5
години, за да финансират сами пенсията си, пише The Daily Record. Една сутрин, след като проверили баланса си,
двойката забелязала, че общата сума е нараснала значително до £8,3 милиона в... 

Докато сглобката се руши, ГЕРБ и ДПС правят спойка Живеем в страната на чудесата. Най-голямата политическа
сила - ГЕРБ, се държи като опозиция, нищо, че се води част от (все още) управляващата коалиция. Партия, която
уж не е част от властта - ДПС, се натрапва като незаобиколим стожер на коалицията, задава дневния ред и спуска
директиви за управлението. ПП-ДБ всячески се мъчи да удържа "сглобката... 

Сергей Станишев: БСП да обедини всички вляво и в центъра и да стане алтернатива на сглобката "Откривам
повече разлики отколкото прилики между днешната политическа ситуация и формирането на коалицията през
2005 г. Сегашните управляващи дълго мълчаха, а после изприказваха тежки думи, тишината е по-голям приятел на
преговорите. При формирането на Тройната коалиция преговаряхме дълго време – около 60 ... 

Заглавие: Откриха модерен Център по корейски език и култура, ректор и посланик прерязаха лентата
Дата: 24.03.2024 15:02
Медия: Вестник Борба

Заглавие: Посланикът на Белгия: България е страна, която има какво да предложи, а знаем малко за нея І
Лицата на дипломацията
Дата: 23.03.2024 19:50
Медия: Euronews Bulgaria

Заглавие: Неволна грешка: Двойка се събуди с милиони в банковата си сметка
Дата: 24.03.2024 19:01
Медия: БГ вест

Заглавие: Ако всички са маскари, Борисов е техният цар
Дата: 24.03.2024 17:41
Медия: Акцент БГ

Заглавие: Станишев: За България е по-добре да има правителство – с ясни приоритети и прозрачна формула на
властта
Дата: 24.03.2024 17:09
Медия: WOW Media

Заглавие: Пропагандата "Всички са маскари" постигна целта си
Дата: 24.03.2024 17:06
Медия: Дневник
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https://bgvest.eu/1055893/
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https://www.dnevnik.bg/analizi/2024/03/24/4605059_propagandata_vsichki_sa_maskari_postigna_celta_si/


Извънредна новина Разберете големите новини в момента, в който се случват - директно в имейла ви. С
наближаването на датата на "ротацията" основните медии отприщиха същинско наводнение от онова махленско
подигравчийство, чието послание е "всички са маскари и не е възможно някой да не е маскара". Пред
микрофоните се изреждаха политици, които отдавна трябваше да са на подсъдимата скамейка, както и а... 

Кой би предсказал каква ще е цената на електроенергията на 1 юли т. г., когато битовите потребители излизат на
либерализирания пазар? Това попита президентът на КТ "Подкрепа" Димитър Манолов в интервю пред БНР.
"Депутати и политици обичат приказките на едро. Връщаме се към политическото говорене, защото в политиката
винаги се говори с нещо, което се определя като полуистина. Така че, това което г... 

Хартиените касови бележки скоро няма да бъдат задължителни. Търговците ще може да ги генерират в
електронен вид и да ги изпращат на клиентите си по електронната поща или в техния профил в интернет сайт или
мобилно приложение. Това съобщава "Сега". С последните промени в Закона за ДДС бе въведена опцията за
електронни фискални бонове и сега Министерството на финансите е подготвило и промените в Нар... 

НСИ ще информира за пътуванията на българи в чужбина и посещения на чужденци в България през
февруариПрез тази седмица ще излязат нови актуални статистически данни, свързани с развитието на
българското стопанство – информация за икономиката и финансите на държавата. В понеделник (25 март)
Националният статистически институт ще публикува индексите на цените на жилищата (ИЦЖ) през четвъртото
тримесе... 

Вулин: Александър Вучич е единственият свободен държавник в Европа, който се осмелява да заяви товаСърбия
няма да наложи санкции на Русия, въпреки целия натиск от страна на Запада, тъй като има дълбоки исторически
и икономически отношения с Русия, каза бившият шеф на Агенцията за сигурност и информация (BIA, разузнаване
и контраразузнаване) на Сърбия Александър Вулин. През 2023 г. Министерството н... 

Отношението ни към природата има пряко отражение и на начина ни на живот – избягваме капаните на "бързата
мода" и свръхпотреблението, някои спират консумацията на месо, а други сменят колата с електромобил. Ако
досега не сте се замисляли за по-устойчив начин на живот, ето няколко съвета от къде да започнете:
Инвестирайте в качество, а не в количество Създайте си собствен стил и не следвайте сляпо ... 

Шумно анонсираната Индустриална зона Доброславци, която трябваше да развива автомобилостроенето в

Заглавие: От популизма на политиците вече пред урните са само 30-40% от населението
Дата: 24.03.2024 15:09
Медия: Зарата

Заглавие: Хартиените касови бележки и ваучери за храна отиват в историята
Дата: 25.03.2024 10:02
Медия: Днес News

Заглавие: Паричната и лихвената статистика ще са на фокус през седмицата
Дата: 25.03.2024 09:42
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Сърбия няма да въведе санкции срещу Русия
Дата: 24.03.2024 13:45
Медия: Факти

Заглавие: Как да избегнем капаните на свръхпотреблението и да спестяваме с грижа за природата
Дата: 25.03.2024 09:55
Медия: Булевард България

Заглавие: Икономическа зона Доброславци – когато обещанията се сблъскат с реалността
Дата: 25.03.2024 10:39
Медия: 19 минути
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https://19min.bg/news/novini_8/ikonomicheska-zona-dobroslavtci-kogato-obeshtaniiata-se-sblaskat-193592.html


България, все още представлява проект на хартия, който обаче продължава да гълта държавни средства. На 10
април 2023 г. с прессъобщение от Министерския съвет с фанфари беше обявено създаването на индустриална
зона в района на военното летище в Доброславци на терен от 290 хектара. "Правителството днес... 

Търговците ще може да ги генерират в електронен вид и да ги изпращат на клиентите си по електронната поща или
в техния профил в интернет сайт или мобилно приложениеХартиените касови бележки скоро няма да бъдат
задължителни. Търговците ще може да ги генерират в електронен вид и да ги изпращат на клиентите си по
електронната поща или в техния профил в интернет сайт или мобилно приложение. Това съобщ... 

Основна задача според МВФ е намаляване на неравенството в доходите Инфлацията е все още висока и е
предизвикателство пред приемането на еврото Нямаме нужда от програма за подпомагане от МВФ
Международният валутен фонд (МВФ) е институция, която подпомага държави, изпаднали в затруднения, както и
извършва преглед на икономическото и финансово състояние и дава препоръки. България няма нужда от програ...

Министерството на финансите стартира информационен сайт, посветен на въвеждането на еврото в България.
Целта на електронната страница с адрес –https://evroto.bg и https://еврото.бг, е да бъде полезен и сигурен източник
на точна, навременна и актуална информация, да събере на едно място всички важни новини, решения и събития,
свързани с въвеждането на единната европейска валута в България. Интернет... 

Заглавие: Хартиените касови бележки и ваучери за храна отиват в историята
Дата: 25.03.2024 07:36
Медия: Факти

Заглавие: Инвестициите изостават поради политическата несигурност
Дата: 25.03.2024 06:00
Медия: Труд

Заглавие: Стартира информационният сайт за въвеждане на еврото в България
Дата: 25.03.2024 11:12
Медия: Вестник Строител

https://fakti.bg/bulgaria/867665-hartienite-kasovi-belejki-i-vaucheri-za-hrana-otivat-v-istoriata
https://trud.bg/%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B8%D0%B7%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%BF%D0%BE%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%B3%D1%83%D1%80%D0%BD%D0%BE%D1%81%D1%82/
https://vestnikstroitel.bg/news/314390_%D1%81%D1%82%D0%B0%D1%80%D1%82%D0%B8%D1%80%D0%B0-%D0%B8%D0%BD%D1%84%D0%BE%D1%80%D0%BC%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D1%81%D0%B0%D0%B9%D1%82-%D0%B7%D0%B0-%D0%B2%D1%8A%D0%B2
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